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§ 47/23 

Fastställande av dagordning 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden fastställer dagordningen med följande förändringar: 

Under § 57/23 Övriga frågor: 

Håkan Svanberg (M) anmäler jäv i ärende § 51/23 om Stadskärneföreningen. 

Carl Marcus (SD) anmäler en informationspunkt. 

Ingrid Bergander (S) anmäler övrig fråga om kontaktpolitikeruppdraget. 

Lena Dafgård (SN) anmäler jäv i ärende § 51/23 om Stadskärneföreningen samt anmäler övrig fråga 
om souvenirförsäljning. 
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§ 48/23 NAN/2023/0010/012 

Tertialrapport 1 avseende näringslivs- och 
arbetsmarknadsnämnden 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden beslutar att:  
1. godkänna tertialrapport 1 2023 för näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden och överlämna den 
till kommunstyrelsen. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Socialdemokraterna deltar inte i beslutet och inkommer med en beslutsförklaring som biläggs 
protokollet såsom bilaga 1.  
Mats Johansson (V) deltar inte i beslutet. 

Ärendet 
Bilagan ”Tertialrapport 1 2023 näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden” innehåller rapportering 
över viktiga händelser samt redovisning av ekonomi och måluppfyllelse.  
 
Näringslivs- och arbetsmarknadsförvaltningen vill framförallt lyfta två omständigheter som påverkar 
ekonomi och måluppfyllelse: Den ena omständigheten är det ekonomiska läget för Nynäshamns 
gymnasium och den anpassade gymnasieskolan, där budgeten inte är i balans utan verksamheten 
prognostiserar ett underskott om cirka 3,9 miljoner kronor. Underskottet kan dock hanteras inom 
näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens totala budgetram. Den andra omständigheten avser 
rådande personalutmaningar inom arbetsmarknadsavdelningen, vilket påverkar måluppfyllnaden då 
enheterna behöver prioritera ordinarie verksamhet före verksamhetsutveckling. 

Förvaltningens förslag till beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden beslutar att:  
1. godkänna tertialrapport 1 2023 för näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden och överlämna den 
till kommunstyrelsen. 

Arbetsutskottets förslag till beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskott informerades endast om ärendet, varför 
inget beslut togs.  

Beslutsunderlag 
Tertialrapport 1 2023 näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
Ekonomichef 
Controller 
Akt 
  



2023-05-22 
Beslutsförklaring kring att inte delta i beslutet att 
godkänna rapport för T1 för Näringslivs- och 
arbetsmarknadsnämnden vid nämndens möte 23 maj 2023 

Undertecknade valde att inte delta i beslutet för  tertial 1 år 2023 och vi vill här ge en 
djupare förklaring till varför. Utfallet/resultatet i Tertial 1, både vad gäller ekonomi 
och minst lika viktigt de kvalitativa verksamhetsresultaten, är den rapport som styr 
nämndens arbete under resten av året framåt och behöver därför belysa hela 
nämndens uppdrag. Det är i samband med denna rapport som Kommunfullmäktige 
har möjlighet att ge nämnderna uppdrag att vidta åtgärder om det behövs för att nå 
målen för året. Senare på året är det betydligt svårare att vidta åtgärder som hinner få 
effekt under löpnade mål- och budgetår. 
Det främsta syftet som framfördes av alliansen (M, L, C och Kd) när Näringslivs- 
och arbetsmarknadsnämnden skapades var att vi nu som kommun skulle få ett bättre 
helhetsperspektiv och att fler ungdomar skulle klarar sina studier och därefter 
komma ut i arbete. Det är också tydligt skrivet i nämndens reglemente § 4. 1(Se 
paragraftext nedan). Vi anser att det verkligen är viktigt att vi som nämnd, utifrån 
vårt uppdrag, tar ansvar för alla ungdomar och också följer hur det går för dem och 
vidtar åtgärder där det behövs. För att detta ska vara möjligt krävs förstås dessutom 
att personalens arbetsförutsättningar är goda så att de på bästa möjliga sätt kan bistå 
med sin kunskap och kompetens. 
 I tertialrapporten, såsom den var formulerad, så redovisades endast resultat för de 
ungdomar som kommer in på de nationella programmen för gymnasieskolan. 
Jämförelsemetoden mellan Sveriges kommuner som de flesta andra kommuner 
åberopar är Öppna jämförelser och som redovisas i Kolada. Där redovisas samtliga 
elever. Det är den typen av rapportering som vi vill se i vår nämnd men alliansens 
företrädare har i stället valt att bara redovisa hur det går för en grupp av 
gymnasieungdomarna. 

1 4 § Nämnden ansvarar för fullgörande, uppföljning och utvärdering av vad som åligger 
kommunen 
enligt 29 kap. 9 § skollagen (2010:800) avseende ungdomar under 20 år som fullgjort 
skolplikten 
och som inte genomför eller har fullföljt utbildning på nationella program i gymnasieskola 
eller 
gymnasiesärskola eller motsvarande utbildning. 

Bilaga 1



 

 2(2) 

 

Alliansen väljer att inte på något sätt redovisa de andra elevernas resultat. Det gör att 
vi inte vet hur våra resultat är i jämförelse med andra kommuner, vilket också i sin 
tur medför att vi inte kan sätta in rätt aktiviteter och resurser för att stödja eleverna. 
Vi får som oppositionspolitiker själva ta reda på hur det går för många av 
kommunens unga i till exempel öppna jämförelser. I senaste Öppna jämförelser 
redovisas exempelvis tyvärr att vi har fallande resultat vad gäller andelen 
gymnasielever som får behörighet till högskola och universitet (alla folkbokförda 
unga  i Nynäshamns kommun oavsett vilken gymnasieskola man har valt i länet) . 
Det innebär att vi skulle behöva sätta in resurser utifrån att vi har ett 
medborgaransvar även för målgruppen ”unga i gymnasieåldern”.  
Personalens arbetsförutsättningar är också av största vikt och i 
medarbetarundersökningen redovisas  låga HME (hållbart medarbetarengagemang) 
tal för några arbetsplatser nämnden ansvarar för. Detta redovisas dock inte i 
rapporten för Tertial 1 vilket vi tycker är anmärkningsvärt och vid förra nämnden 
beslutades att tertialen skulle kompletteras med hur det ser ut för all personal i 
nämndens verksamheter. Detta har dock inte gjorts. Det borde finnas en stark 
koppling mellan HME- tal och resultat, men ingenstans nämns samband mellan 
viktiga indextal och behov av åtgärder.  
Som ledamot i en nämnd har vi alla ett personligt ansvar för att nämnden arbetar 
enligt de styrdokument nämnden har att följa. Vi anser att tertial 1 rapporten behöver 
kompletteras med: 

- En redovisning av resultaten för alla elever som nämnden har ansvar för d v s 
även Introduktionsprogrammet, de som valt andra gymnasieskolor samt det 
kommunala aktivitetsansvaret. 

- En redovisning och åtgärdsplan för ett helhetstänkande exempelvis mellan 
studieresultaten i öppna jämförelser – medborgarundersökningen – 
medarbetarundersökningen med förslag till förbättringsåtgärder. 

- Redogörelser för HME för respektive större verksamhet som NAN ansvarar 
för. 
 
Därutöver menar vi : 

- Att målet för gymnasiet inte bara ska vara fler elever utan också bättre 
resultat för alla elever. 

Socialdemokraterna i Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden 
 

 
Ola Hägg (S)  Ingrid Bergander (S) Jörgen Öhman (S) 
 
Mats Lindqvist (S) Sozan Mikha (S) Pontus Platenmark (S) 
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§ 49/23 NAN/2023/0027/041 

Remissyttrande planeringsförutsättningar 2024-2027 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden har tagit del av planeringsförutsättningarna 2024-2027 
och överlämnar svaret till kommunstyrelsen för fortsatt beredning. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Socialdemokraterna och Mats Johansson (V) deltar inte i beslutet. 

Ärendet 
Näringslivs- och arbetsmarknadsförvaltningen har i samråd med ekonomiavdelningen tagit fram ett 
yttrande över planeringsförutsättningarna 2024-2027 som näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden 
föreslås överlämna till kommunstyrelsen för fortsatt beredning. 
 

Förvaltningens förslag till beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden har tagit del av planeringsförutsättningarna 2024-2027 
och överlämnar svaret till kommunstyrelsen för fortsatt beredning. 
 

Arbetsutskottets förslag till beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskott informerades endast om ärendet, varför 
inget beslut togs. 

Beslutsunderlag 
Remissyttrande 2024-2027 näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden 
Planeringsförutsättningar för 2024-2027 
 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
Ekonomichef 
Controller 
Akt 
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§ 50/23 NAN/2023/0009/008 

Val av ersättare till näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens 
arbetsutskott 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden beslutar att välja David Öberg (KD) till personlig ersättare 
för Antonella Pirrone (KD) i näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskott. 

Ärendet 
Carina Kiejstut (KD) har avsagt sig sitt uppdrag som ersättare i näringslivs- och 
arbetsmarknadsnämnden. Carina Kiejstut (KD) var även personlig ersättare till Antonella Pirrone 
(KD) i arbetsutskottet, varför näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden behöver utse ny ersättare till 
arbetsutskottet.  

Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde den 11 maj 2023 att utse David Öberg (KD) till 
ny ersättare i näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden. Antonella Pirrone (KD) nominerar David 
Öberg (KD) till personlig ersättare i näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskott.  

Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskott består då av följande ordinarie ledamöter 
och ersättare från 23 maj 2023 och resterande del av mandatperioden 2023:  

Ordinarie ledamöter:  
1. Antonella Pirrone (KD)  
2. Håkan Svanberg (M)  
3. Ola Hägg (S)  
 
Ersättare:  
1. David Öberg (KD)  
2. Satu Goldbech (M)  
3. Ingrid Bergander (S) 
 
Ordförande: Antonella Pirrone (KD) 
Vice ordförande: Håkan Svanberg (M) 
 

Förvaltningens förslag till beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden beslutar att välja David Öberg (KD) till personlig ersättare 
för Antonella Pirrone (KD) i näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskott.  

Skickas till 
Akt  
Kommunstyrelseförvaltningen 
 

 

  



 

PROTOKOLL Sida 8(16) 
Näringslivs- och 
arbetsmarknadsnämnden 
Sammanträdesdatum  
2023-05-23  

 

 

    Justerarsignaturer           Utdragsbestyrkande 
 
 

§ 51/23 NAN/2023/0102/106 

Medlemskap i och samverkansavtal med Nynäshamns 
Stadskärneförening från 2024 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden beslutar att: 
- C: begära utträde ur Nynäshamns Stadskärneförening från årsskiftet 2023/2024 samt säga upp 
Samverkansavtal mellan Nynäshamns Stadskärneförening och Nynäshamns kommun för 
omförhandling, samt ge förvaltningschef i uppdrag att under året arbeta fram ett nytt avtalsförslag 
och föra dialog med föreningen kring ändring av stadgarna kopplat till serviceavgiften. 
- förvaltningen ska ge en kontinuerlig uppföljning av processen avseende omförhandling samt ta in 
nämndens synpunkter innan slutgiltigt förslag presenteras. 
 

Jäv 
Håkan Svanberg (M), Satu Goldbech (M) och Lena Dafgård (SN) deltar inte i handläggningen på 
grund av jäv. 
 
Tommy Wagner (M) tjänstgör istället för Håkan Svanberg (M). 
David Öberg (KD) tjänstgör istället för Satu Goldbech (M). 
Åse Hermanson (SN) tjänstgör istället för Lena Dafgård (SN). 

Reservationer och särskilda yttranden 
Sorundanet Nynäshamns kommunparti inkommer med ett särskilt yttrande som biläggs protokollet 
såsom bilaga 2. 

Ärendet 
Nynäshamns Stadskärneförening  
Föreningen, var syfte är att höja Nynäshamns tre delcentras attraktivitet genom att främja förnyelse 
och marknadsföring av dessa. Föreningen ska fungera som ett forum för samråd och 
erfarenhetsutbyte mellan handel, fastighetsägarna och kommunen i frågor som rör samordning och 
utveckling av stadskärnor. Föreningen ska vara kommunens remissinstans i dessa frågor. 
Föreningen definierar Nynäshamns stadskärnas handelsområden till att omfatta Nynäshamns 
centrum, Gästhamnsområdet, Sjötelegrafen och Nynäsvägen. 
 
Föreningens vision: ”Nynäshamns stadskärna är det självklara valet av mötesplats 
för kommunens invånare och besökare.” 
För att nå visionen har föreningen ringat in viktiga utvecklingsområden att jobba vidare med: 
• Infrastruktur - en tillgänglig och levande stadskärna 
• Yttre miljö - en trivsam och trygg stadskärna med plats för möten och samvaro 
• Handel & service - en variationsrik, lockande och öppen stadskärna fylld av handel, service och 
kulturupplevelser 
• Aktiviteter - en inbjudande och spännande stadskärna som inkluderar våra målgrupper 
 
Några exempel på samverkansprojekt utifrån de utpekade utvecklingsområdena: 
- Alkärrsplans utveckling 
- Tydliggöra stråk mellan handelsområden, exempelvis centrum och hamnen 
- Hamnområdet 
- Parkeringar och laddmöjligheter 
- Flöden och tillgång till rätt typ av verksamhetslokaler 
- Trygg och tillgänglig stadskärna 
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- Skapa fler mötesplatser 
 
Exempel på pågående och nyligen genomförda aktiviteter är: 
- Gemensamt framtaget skyltprogram tillsammans med Avdelningen för plan och bygglov. 
- Workshop om stadskärnans framtid med chef för Samhällsbyggnadsförvaltningen.  
- Diskussion om gemensam satsning på jul-/vinterbelysning. 
- Dialog och samverkan med kommunens olika förvaltningar i aktuella ärenden och projekt.  
 
Inom föreningen finns tre grupperingar; handel och service, fastighetsägare och Nynäshamns 
kommun. Föreningen anlitar en Centrumutvecklare som leder det dagliga arbetet. Det handlar om 
återkommande evenemang, marknadsföring, presentkort, medlemsvård, samverkan med 
kommunen och andra organisationer. Sedan 2019 finns ett utökad samarbete mellan 
fastighetsägarna i föreningen. Ett gemensamt projekt och finansiering av samverkan för etableringar 
och centrumutveckling pågår sedan 2020. Ett exempel på etableringar som skett i stadskärnan är 
Jeansbolaget, Taco Bar, Stockholms Stadsmission och Espresso House. Dialog pågår med ett flertal 
intressanta aktörer för att hitta rätt läge/lokal. Ett avtal för långsiktig strategiskt arbete kring detta 
förutsätter enligt föreningen en samverkan med Nynäshamns kommun.  
 
Föreningens intäkter 2022:  
Näringslivet (handlare/serviceföretag/fastighetsägare)… 728 tkr 
Nynäshamns kommun……………………………………………… 638 tkr 
Övriga intäkter (evenemang, presentkort m m)………….. 337 tkr 
Föreningens kostnader 2022: 
Centrumledare………................................................... -570 tkr 
Samverkan etableringar och centrumutveckling……….… -300 tkr 
Evenemang, marknadsföring, utsmyckning……………….. -600 tkr 
Övrigt (presentkort, tjänster m m)….…….………….……… -230 tkr 
 
Samverkansavtalet 
I maj 2019 ingick kommunen och Stadskärneföreningen ett femårigt samverkansavtal som ställer 
upp villkoren för kommunens samverkan med föreningen. Beslutet togs av Kommunfullmäktige men 
ansvaret och budgeten fördes över till näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden då denna 
upprättades i 2021. Beslutet om fortsatt medlemskap i och samverkansavtal med föreningen ska 
därför tas av näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden, vilket även har stämts av med 
kommunjuristen. 
 
Avtalet är ett komplement till föreningens stadgar, som exempelvis styr kommunens serviceavgift 
och har som syfte att parterna ska enas om att arbeta strategiskt långsiktigt och hållbart med 
utvecklingen av stadskärnan och tydliggöra parternas engagemang. Vidare anger avtalet att genom 
tydlig och tätare samverkan ska parterna skapa en uppdaterad stadskärna  
- med ökat utbud och bra mix av kommersiella och kulturella upplevelser, 
- med förbättrad servicenivå, 
- som ger förutsättning för god lönsamhet för företagen, 
- som är intressant för nya etableringar och investeringar, 
- som skapar fler lokala arbetstillfällen, 
- som är attraktiv för boende och besökare samt bidrar till att locka nya invånare, 
- som är långsiktigt hållbar, 
- som skapar förutsättningar för att ansöka om Quality Mark (QM) hos Svenska stadskärnor. 
 
Avtalet löper på med ytterligare fem år från 29 maj 2024 till 2029 om inte uppsägning meddelats av 
respektive part med 12 månaders varsel. Därför är det viktigt att nämnden tar ett beslut senast i 
maj 2023. 
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Kommunens serviceavgift 
Kommunens serviceavgift till föreningen regleras av föreningens stadgar som anger att beloppet 
uppgår till den samlade insatsen av serviceavgifter från näringslivets parter, således ett 50/50-
upplägg, dock högst 600 000 kronor årligen jämte indexjustering. 2023 skulle detta innebära att den 
maximala summan uppgår till 703 000 kronor, vilket motsvarar en fjärdedel (26 %) av 
näringslivsstabens driftbudget. 
 

Förvaltningens förslag till beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden beslutar att: 

A: begära utträde ur Nynäshamns Stadskärneförening från årsskiftet 2023/2024 samt säga upp 
Samverkansavtal mellan Nynäshamns Stadskärneförening och Nynäshamns kommun. 
eller 
B: fortsätta att vara medlem i Nynäshamns Stadskärneförening och låta nuvarande Samverkansavtal 
mellan Nynäshamns Stadskärneförening och Nynäshamns kommun löpa vidare. Detta förlängs då 
med fem år till och med 2029-05-29 och innebär en kostnad för förvaltningen om 600 000 kr per år 
jämte indexjustering.  
eller 
C: begära utträde ur Nynäshamns Stadskärneförening från årsskiftet 2023/2024 samt säga upp 
Samverkansavtal mellan Nynäshamns Stadskärneförening och Nynäshamns kommun för 
omförhandling, samt ge förvaltningschef i uppdrag att under året arbeta fram ett nytt avtalsförslag 
och föra dialog med föreningen kring ändring av stadgarna kopplat till serviceavgiften. 
 

Arbetsutskottets förslag till beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden beslutar att: 
- C: begära utträde ur Nynäshamns Stadskärneförening från årsskiftet 2023/2024 samt säga upp 
Samverkansavtal mellan Nynäshamns Stadskärneförening och Nynäshamns kommun för 
omförhandling, samt ge förvaltningschef i uppdrag att under året arbeta fram ett nytt avtalsförslag 
och föra dialog med föreningen kring ändring av stadgarna kopplat till serviceavgiften. 
- förvaltningen ska ge en kontinuerlig uppföljning av processen avseende omförhandling samt ta in 
nämndens synpunkter innan slutgiltigt förslag presenteras. 

Yrkanden 
Antonella Pirrone (KD), Roger Almstedt (SD), Mats Engvall (SD), Ola Hägg (S), Ingrid Bergander (S), 
Åse Hermansson (SN) yrkar bifall till näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskotts 
förslag att: 
- C: begära utträde ur Nynäshamns Stadskärneförening från årsskiftet 2023/2024 samt säga upp 
Samverkansavtal mellan Nynäshamns Stadskärneförening och Nynäshamns kommun för 
omförhandling, samt ge förvaltningschef i uppdrag att under året arbeta fram ett nytt avtalsförslag 
och föra dialog med föreningen kring ändring av stadgarna kopplat till serviceavgiften. 
- förvaltningen ska ge en kontinuerlig uppföljning av processen avseende omförhandling samt ta in 
nämndens synpunkter innan slutgiltigt förslag presenteras. 

Beslutsunderlag 
Samverkansavtal mellan Nynäshamns Stadskärneförening och Nynäshamns kommun.  
Stadgar för Nynäshamns Stadskärneförening ekonomisk förening 
Presentation Nynäshamns Stadskärneförening  
 

Skickas till 
Akten 
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Förvaltningschef 
Tillväxtstrateg, Näringslivsavdelningen 
Ordförande Nynäshamns Stadskärneförening, Niclas Axelson  
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Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden
Nynäshamns kommun

Västerby 2023-05-23

Särskilt yttrande gällande Medlemskap i och samverkansavtal med
Nynäshamns Stadskärneförening

Bakgrund
Kommunfullmäktige beslutade 2003-04-09, § 44, att Nynäshamns kommun skulle ingå som
medlem i “Nynäshamns Stadskärneförening ekonomisk förening”. Kommunen skulle under
en begränsad tid på tre år bidra med pengar för att få igång Stadskärneföreningen. Under
dessa tre år skulle kommunen bidra med 50% per år, dock max 400.000 kronor per år. I detta
skulle alla övriga serviceavgifter ingå.

Det var 20 år sedan. I det senaste samverkansavtalet från maj 2019 som gäller i fem år är
maxbeloppet i stället 600 000 kronor per år exkl. moms. Detta avtal löper vidare med
ytterligare fem år från 29 maj 2024, om inte uppsägning meddelats av respektive part med 12
månaders varsel. Eftersom denna summa är indexreglerad justeras den årligen motsvarande
KPI (konsumentprisindex), vilket gör att kostnaden för 2023 är 703 000 kr plus moms. Denna
summa motsvarar en fjärdedel (26%) av näringslivsstabens driftbudget.

Nynäshamns Stadskärneförening definierar Nynäshamns stadskärnas handelsområden till
att omfatta Nynäshamns centrum, Gästhamnsområdet, Sjötelegrafen och Nynäsvägen. Det
innebär att vår kommuns övriga företagare och fastighetsägare inte får samma möjligheter
som de som ingår i ovan nämnda områden och som är med i Nynäshamns
Stadskärneförening. I stadgarna 2 § “Föreningens ändamål och verksamhet”, står följande:
“Föreningens syfte är att höja Nynäshamns tre delcentras attraktivitet genom att främja
förnyelse och marknadsföring av dessa.”

Företagare och fastighetsägare har hört av sig till oss och varit starkt kritiska till att vår
kommun särskilt gynnar de företag och fastighetsägare som finns i tätortens centrum och
som är medlemmar i Nynäshamns Stadskärneförening. I kommunallagen står det under
Likställighetsprincipen, 3 § “Kommuner och regioner ska behandla sina medlemmar lika, om

det inte finns sakliga skäl för något annat. Lag (2019:835)”. Vi anser att en viktig princip för
ett positivt och bra företagsklimat är att alla näringsidkare ska få samma möjligheter och
förutsättningar om stöd till näringslivet och till företagare ska ges, men så är det alltså inte i
detta fall.

Västerby byväg 1
137 94 NORRA SORUNDA

Tel 0708-92 17 50
www.sorundanet.se

Bilaga 2



Vi ser också ett problem med Nynäshamns Stadskärneförenings stadgar ur demokratiskt
perspektiv, inte minst eftersom en väsentlig del av föreningens inkomster består av
skattemedel. I 44 § “Styrelsens protokoll”, står bland annat följande: “Styrelsens protokoll är
tillgängliga endast för ledamöter, suppleanter och revisorer.” Att inte ha öppenhet och
transparens när föreningens verksamhet till stor del betalas av skattemedel, anser vi är
oacceptabelt, vilket vi har påtalat vid ett flertal tillfällen.

Yrkande
Vi yrkar därför på på alternativ C: Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden beslutar att:

1. begära utträde ut Nynäshamns Stadskärneförening från årsskiftet 2023/2024 samt
säga upp Samverkansavtal mellan Nynäshamns Stadskärneförening och
Nynäshamns kommun för omförhandling, samt ge förvaltningschef i uppdrag att under
året arbeta fram ett nytt avtalsförslag och föra dialog med föreningen kring ändring av
stadgarna kopplat till serviceavgiften.

2. förvaltningen ska ge en kontinuerlig uppföljning av processen avseende
omförhandling samt ta in nämndens synpunkter innan slutgiltigt förslag presenteras

För Sorundanet Nynäshamns kommunparti

Åse Hermansson

Ersättare i Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden
och i Kommunfullmäktige
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§ 52/23 NAN/2023/0003/108 

Redovisning av inkomna synpunkter, förslag och klagomål 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden godtar förvaltningens redovisning av inkomna 
synpunkter, förslag och klagomål och lägger den till handlingarna. 

Ärendet 
Sedan förra redovisningen som gjordes 2023-04-17, har inga synpunkter, förslag eller klagomål 
inkommit till näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden. 

Förvaltningens förslag till beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden godtar förvaltningens redovisning av inkomna 
synpunkter, förslag och klagomål och lägger den till handlingarna. 

Skickas till 
Akten 
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§ 53/23 NAN/2023/0015/002 

Redovisning av delegationsbeslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden beslutar att lägga förvaltningens redovisning av 
delegationsbeslut till handlingarna. 

Ärendet 
Redovisning av delegationsbeslut tagna i näringslivs- och arbetsmarknadsförvaltningen sedan förra 
redovisningen 2023-04-17: 

1. NAN/2023/0015/002-19 
Delegationsbeslutrapport – Idun gymnasiesärskola 
Beslut har tagits med stöd av punkt 1.2.2 – Beslut om tidsbegränsade anställningar 
överstigande tre månader, Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens delegationsordning. 
 

2. NAN/2023/0087/569-1 
Reinvestering – Underhåll hamnanläggning Fiskehamnen/Gästhamnen 
Beslut har tagits med stöd av punkt 2.10 – Beslut om investeringsmedel upp till tio 
prisbasbelopp inom budgetram, Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens 
delegationsordning. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden beslutar att lägga förvaltningens redovisning av 
delegationsbeslut till handlingarna. 

Skickas till 
Akten 
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§ 54/23 NAN/2023/0016/021 

Protokoll F-samverkan och skyddskommitté 2023-05-11 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden beslutar att lägga protokollet från F-samverkan och 
skyddskommitté 2023-05-11 till handlingarna. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Socialdemokraterna inkommer med en beslutskommentar som biläggs protokollet såsom bilaga 3. 

Ärendet 
Innan beslut i näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden samverkas ärenden som särskilt berör 
personal i verksamheterna. Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden har tagit del av protokoll från 
F-samverkan och skyddskommitté 2023-05-11. 

Förvaltningens förslag till beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden beslutar att lägga protokollet från F-samverkan och 
skyddskommitté 2023-05-11 till handlingarna. 

Beslutsunderlag 
230511 Protokoll F-samverkan och skyddskommitté 
230511 KIA-rapport NAF 
Angående den ekonomiska situationen för Nynäshamns gymnasium 2023 

Skickas till 
Akten 
 

 

  



            Bilaga 3 

 

Socialdemokraternas kommentar och Protokollsanteckning rörande F-Sam NAN - 4 Samverkan 
Skyddskommitté 

Det är positivt att förvaltningschefen nämner att vi måste påminna oss själva och varandra om 
att anmäla alla situationer i KIA.  
Frågor rörande organisatorisk och social arbetsmiljö (OSA) är dock mer abstrakta än fysiska 
arbetsmiljöfrågor som t.ex. ergonomi, belysning, kyla/värme, skaderisker, o.s.v.  
Detta medför att vi är oroliga för det som framställs i f-samverkan protokollet. Att det finns en 
samsyn kring en underapportering av OSA frågor? 
Med anledning av det vill Socialdemokraterna vilja ha en djupare redogörelse för vad som kan 
vara anledningen till detta? Något som skulle kunna tas upp för dialog/redovisning är: 

• om chefer och personal känner igen och är trygga i att anmäla en OSA-relaterad 
arbetsmiljösituation när den uppstår och/eller pågår; 

• om chefer i verksamheten har fått utbildning i  och relevant kunskap och kompetens 
inom området organisatorisk och social arbetsmiljö för att kunna förebygga och/eller 
åtgärda t.ex. ökad arbetsbelastning; 

• om chefer i verksamheten fått stimulans till att öka kunskap och kompetens och 
därmed bidrar till en förbättrad organisatorisk och social arbetsmiljö? 

Vi önskar att nämndens avsikt är att inte bara belysa OSA-frågorna på SAM-möten, utan även 
tillse att chefer, skyddsombud och personal får förutsättningar att i samverkan förebygga och 
hantera OSA-frågor på ett positivt sätt inför framtidens utmaningar. 
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§ 55/23  

Aktuellt från förvaltningen 
Nina Munters, tillväxtstrateg, informerar: 

• Svenskt Näringslivs enkätsvar presenterades i dag, en närmare presentation sker vid nästa 
nämndsammanträde av representant från Svenskt Näringsliv. 

 

Förvaltningschef informerar: 
• Företagslotsen har marknadsförts ytterligare vilket har genererat ökade kontakter från 

företagare 
• Ett antal företagarträffar har genomförts och ytterligare är på gång, exempelvis krögarråd, 

frukostklubb 
• Samverkan kring brottsförebyggande och trygghetsskapande åtgärder, möte med kommun, 

polis och näringsliv 
• Extra statligt stöd avseende sommarjobb har tilldelats Nynäshamns kommun, som ska 

användas till jobb för ungdomar som omfattas av kommunala aktivitetsansvaret (KAA) samt 
sommarjobb  

• Åtta nya ansökningar till yrkeshögskolan görs nu och i januari 2024 ges besked om vilka 
program som kan startas vid Campus Nynäshamn  

 

 

 

 

§ 56/23  

Nynäshamns gymnasium - statusuppdatering 
Förvaltningschef ger ordet till Viktor Prytz och Viktor Lindelöw från PriceWaterhouseCooper (PWC) 
som ger en uppdatering kring arbetet med utvecklingen av Nynäshamns gymnasium. 

Under hösten, senast vid sammanträdet i september, måste beslut om programutbud inför 
2024/2025 tas i näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden. 

Näringslivs- och arbetsmarknadsnämnden anser att en förnyad presentation behöver ske vid nästa 
nämndsammanträde. 
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§ 57/23  

Övriga frågor 
 

Carl Marcus (SD) informerar om sitt kommande kontaktpolitikerbesök på Campus Nynäshamn, SFI, 
den 8 juni, och ber övriga förtroendevalda att återkomma om någon särskild fråga ska lyftas vid 
besöket. 

Ingrid Bergander (S) anmäler övrig fråga om kontaktpolitikeruppdraget och omfattningen av 
uppdraget diskuteras. 

Lena Dafgård (SN) anmäler övrig fråga om souvenirförsäljning, frågan vidarebefordras till 
enhetschefen för gästhamn och besökscenter. 
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